
 
 

 

 

 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΔΡ. ΒΡΕΤΤΑΚΟΣ 
Βουλευτής Β΄Πειραιώς – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

 

 

 
Πλατεία Δαβάκη Πίνδου 13, 184 54 Νίκαια (Περιβολάκι) – τηλ.: 211 7503371 – 72 

Ζωοδόχου Πηγής 1, 189 00 Σαλαμίνα – τηλ.: 216 0035966 

e-mail: grafeio@gvrettakos.gr 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Αθήνα, 05.05.2025 

Προς: 

Τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, 

κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη 

Θέμα: Επαναλαμβανόμενα φαινόμενα παραβατικότητας στην περιοχή «Βασιλικά Σαλαμίνας» – 

Αίτημα ενίσχυσης του Α.Τ. Σαλαμίνας 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ, 

Σας διαβιβάζω επιστολή κατοίκων της περιοχής «Βασιλικά Σαλαμίνας», στην οποία αποτυπώνεται η έντονη 

ανησυχία τους για την επαναλαμβανόμενη παραβατικότητα που παρατηρείται στην περιοχή, προκαλώντας 

σοβαρά προβλήματα στην καθημερινότητα και την ασφάλεια της τοπικής κοινωνίας.  

Σύμφωνα με την επιστολή, οι παραβατικές ενέργειες, ειδικά από ομάδες Ρομά, είναι συχνές και διαρκείς, με 

αποτέλεσμα να επικρατεί έντονο αίσθημα ανασφάλειας στους κατοίκους. Το Αστυνομικό Τμήμα Σαλαμίνας, 

λόγω υποστελέχωσης, αδυνατεί να ανταποκριθεί επαρκώς στις ανάγκες επιτήρησης και παρέμβασης, ιδιαίτερα 

σε περιοχές αυξημένης παραβατικότητας. 

Το ζήτημα συζητήθηκε διεξοδικά στη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου Σαλαμίνας της 31ης Ιανουαρίου 

2025, όπου αναδείχθηκε ότι το πρόβλημα δεν περιορίζεται στα Βασιλικά, αλλά επεκτείνεται και σε άλλες 

περιοχές του νησιού. Επισημάνθηκε, επίσης, ότι η Σαλαμίνα είναι ένα από τα πλέον πυκνοκατοικημένα νησιά 

της χώρας, με πάνω από 1.000 κατοίκους ανά τετραγωνικό χιλιόμετρο, γεγονός που συνεπάγεται αυξημένες 

ανάγκες σε θέματα αστυνόμευσης. 

Κατόπιν της συνεδρίασης, αποφασίστηκε και πραγματοποιήθηκε ευρεία σύσκεψη στο Δημαρχείο, με τη 

συμμετοχή εκπροσώπων του Υπουργείου σας, στελεχών της ΕΛ.ΑΣ., δημοτικών παρατάξεων και κατοίκων της 

περιοχής. Της σύσκεψης ακολούθησαν συντονισμένες επιχειρήσεις με ενθαρρυντικά αποτελέσματα. Παρά τις 

προσπάθειες αυτές, το πρόβλημα εξακολουθεί να υφίσταται και το αίσθημα ανασφάλειας παραμένει έντονο. 

Θα ήταν προς τη σωστή κατεύθυνση, τέτοιες πρωτοβουλίες να ενταθούν και να επαναλαμβάνονται σε 

τακτά χρονικά διαστήματα, ώστε να υπάρχει διαρκής παρουσία και έλεγχος. 

Κατόπιν τούτων, παρακαλώ για τη διερεύνηση του θέματος και για την ενημέρωσή μου σχετικά με τις 

ενδεχόμενες ενέργειες του Υπουργείου σας, προκειμένου να ενισχυθεί το Α.Τ. Σαλαμίνας και να 

αποκατασταθεί η τάξη και η ασφάλεια στην περιοχή. 

Επισυνάπτεται η σχετική επιστολή των κατοίκων & η απόφαση του Δ.Σ. 

Με εκτίμηση, 
 
 

Γεώργιος Δρακ. Βρεττάκος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1842

Ημερομ. Κατάθεσης:

7/5/2025



ΣΑΛΑΜΙΝΑ 27 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2024 

ΠΡΟΣ: ΠΡΟΕΔΡΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΣΑΛΑΜΙΝΑΣ 

ΚΟΙΝΟΠΟΙΗΣΗ: 

1) ΔΗΜΑΡΧΟ ΣΑΛΑΜΙΝΑΣ Κος ΓΙΩΡΓΟΣ Θ. ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΣ   
( mayor@salamina.gov.gr )   
2) ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΣΑΛΑΜΙΝΑΣ ( ch.kaparaliotis@salamina.gov.gr )   
3) ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΑΤΤΙΚΗΣ ( gperratt@patt.gov )   
4) ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΤΟΥ ΠΟΛΙΤΗ (κ. ΜΙΧΑΛΗ ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗ)   
5) ΓΕΝΙΚΗ ΑΣΤΥΝΟΜΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

(ΓΑΔΑ)(gadpdelladas@hellenicpolice.gr )   
6) ΑΣΦΑΛΕΙΑ ΔΥΤΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ ( kepik@astynomia.gr)   
7) ΟΠΚΕ (Ομάδες Πρόληψης και Καταστολής Εγκλήματος)( tkpz.yka@astynomia.gr )   
8) ΠΡΟΘΥΠΟΥΡΓΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ (primeminister@primeminister.gr)   
9) ΒΟΥΛΕΥΤΗ ΔΗΜΗΤΡΗ ΜΑΡΚΟΠΟΥΛΟΥ ( markopoulos.grafeio@gmail.com )   
10) ΒΟΥΛΕΥΤΗ ΙΩΑΝΝΗΣ ΤΡΑΓΑΚΗΣ ( i.tragakis@gmail.com )   
11) ΒΟΥΛΕΥΤΗ ΜΙΧΑΛΗΣ ΛΙΒΑΝΟΣ ( mlivanosgr@yahoo.com )   
12) ΒΟΥΛΕΥΤΗ ΒΡΕΤΤΑΚΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ ( grafeio@gvrettakos.gr )   
13) ΒΟΥΛΕΥΤΗ ΜΑΝΩΛΑΚΟΥ ΔΙΑΜΑΝΤΩ ( kke@parliament.gr )   
14) ΒΟΥΛΕΥΤΗ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΧΑΪΔΩ ( s.asimakopoulou@parliament.gr )   
15) ΒΟΥΛΕΥΤΗ ΖΕΡΒΑΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 

  

ΘΕΜΑ: ΔΙΑΡΡΗΞΕΙΣ / ΚΛΟΠΕΣ, ΛΕΗΛΑΣΙΕΣ ΚΑΤΟΙΚΙΩΝ, ΡΕΥΜΑΤΟΚΛΟΠΕΣ,   
ΠΑΡΑΝΟΜΕΣ ΚΟΝΤΡΕΣ, ΠΕΡΙΟΧΗ ΒΑΣΙΛΙΚΏΝ ΣΑΛΑΜΙΝΑΣ 

Αξιότιμοι κυρίες και κύριοι, 

Με την παρούσα επιστολή ερχόμαστε για να αναδείξουμε για πολλοστή φορά   
το τεράστιο πρόβλημα και την αγανάκτηση των κάτοικων που υπάρχει στο νησί   
της Σαλαμίνας με τη φυλή των ΡΟΜΑ κυρίως στην περιοχή των «Βασιλικών»   
με την ελλιπή αστυνόμευση . Τις τελευταίες εβδομάδες έχει πάρει ΠΟΛΥ   
ΜΕΓΑΛΕΣ ΔΙΑΣΤΑΣΕΙΣ το φαινόμενο των διαρρήξεων και ληστειών στις   
οικίες (μόνιμες ή εξοχικές) της περιοχής, τις ρευματοκλοπές, παράνομες   
αυτοσχέδιες κόντρες με αυτοκίνητα, λιθοβολισμού και κλοτσιές αδέσποτων   
ζώων και άλλα. Καθημερινά καταγράφονται περιστατικά κλοπών, με τους   
δράστες / ΡΟΜΑ να μη διστάζουν πλέον να εισβάλουν στα σπίτια ακόμα και με   
την παρουσία των ενοίκων.  

Επίσης, περιστατικά όπως να ξαπλώνουν παιδιά   
ρομά σε κεντρικούς δρόμους ώστε να μην μπορούν να περάσουν αυτοκίνητα να   
σταματάνε και να χτυπούν τους οδηγούς για να κλέψουν (΄μεταφορά οδηγού με   



ΕΚΑΒ από πολύ σοβαρά χτυπήματα που δέχτηκε από Ρομα), να μην μπορούμε να 
κυκλοφορήσουμε στους δρόμους με τα παιδιά μας υπό τον φόβο των ρομά   
ούτε στις αυλές δεν αφήνουμε τα παιδιά χωρίς επίβλεψη !!! Έχουν εισβάλει σε   
κατοικίες παράνομα και έχουν εγκατασταθεί χωρίς να μπορούμε να τους   
πλησιάσουμε καθώς βρίζουν και πετάνε πέτρες. Τίθεται ΣΟΒΑΡΟ ΘΕΜΑ ΓΙΑ   
ΤΗΝ ΑΣΦΑΛΕΙΑ ΖΩΗΣ των κατοίκων, ενώ κανείς δεν μπορεί ν’ αποκλείσει   
και το ενδεχόμενο κάποιος από τους εξοργισμένους κατοίκους να ΠΑΡΕΙ ΤΟ   
ΝΟΜΟ ΣΤΑ ΧΕΡΙΑ ΤΟΥ. 

Παρά τις επανειλημμένες οχλήσεις μας προς το Αστυνομικό Τμήμα Σαλαμίνας   
και τις καταγγελίες μας , η απάντηση που λαμβάνουμε είναι πάντα η ίδια: «Δεν   
επαρκεί το έμψυχο δυναμικό των αστυνομικών για να καλύψει τις ανάγκες του   
νησιού». 

Αναμένουμε τις ΑΜΕΣΕΣ ΕΝΕΡΓΙΕΣ ΣΑΣ και συνάντηση των αρμοδίων με τους κάτοικους 
της περιοχής !!!! 

Επίσης σας καλούμε όπως πάρετε ΑΜΕΣΑ μέτρα ενίσχυσης του Αστυνομικού   
Τμήματος Σαλαμίνας, με την απαραίτητη ενδυνάμωσή του με ικανά στελέχη   
της Αστυνομικής Δύναμης, αλλά και τη μεγαλύτερη παρουσία της ομάδας   
«ΔΙΑΣ», που θα περιπολεί σε τακτά χρονικά διαστήματα. 

Οι κάτοικοι των «Βασιλικών» νιώθουμε παραμελημένοι από τις αρχές,   
φοβόμαστε να κυκλοφορήσουμε ή να αφήσουμε τα σπίτια μας έστω και για   
λίγο καθώς παρακολουθούνται από ΡΟΜΑ. Είμαστε απροστάτευτοι κι είμαστε   
έτοιμοι να κλιμακώσουμε τις κινητοποιήσεις μας με το κάλεσμα όλων των   
Μ.Μ.Ε. για την ανάδειξη του ΣΟΒΑΡΟΤΑΤΟΥ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΟΣ ΜΑΣ. 

Παρακαλούμε θερμά όπως συμπεριληφθεί το θέμα μας στην ημερήσια διάταξη   
του επόμενου Δημοτικού Συμβουλίου προκειμένου να συζητηθεί και να ληφθεί   
απόφαση. 

 

Οι κατοίκων Βασιλικών Σαλαμίνας 

Επισυνάπτονται υπογραφές κατοίκων Βασιλικών Σαλαμίνας 



ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ  
ΔΗΜΟΣ  ΣΑΛΑΜΙΝΑΣ                                                 
Δ/ΝΣΗ  Δ/ΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ                                                                 
ΤΜΗΜΑ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  
 

                                                        Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α   

 Από  το  πρακτικό  της  2ης ΤΑΚΤΙΚΗΣ  Συνεδρίασης  του  Δημοτικού Συμβουλίου.   

Την  31-01-2025  ημέρα  ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ και ώρα  17.00 μ.μ., το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου 

Σαλαμίνας συνήλθε σε ΤΑΚΤΙΚΗ  Συνεδρίαση ύστερα από την 2033/27.01.2025 πρόσκληση του 

Προέδρου του Δημοτικού Σ/λίου κ. Καπαραλιώτη Χαράλαμπου, η οποία πραγματοποιήθηκε δια 

ζώσης, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν.3852/2010,  όπως αυτό αντικαταστάθηκε 

με το άρθρο 6 του Ν. 5056/2023, το αρθ. 4 του Ν. 4111/2013 και 77 του Ν. 4172/2013 (Α’ 167), 27 και 

64 του Ν. 4270/2014 όπως τροποποιήθηκαν και ισχύουν, την παρ. 1 του άρθρου 175 του Ν. 

4555/2018 και με την  υπ΄αριθμ. 98/26-01-2024  εγκύκλιο  του Υπ. Ες. 

Πριν την έναρξη της Συνεδρίασης ο Πρόεδρος Δ.Σ. διαπίστωσε την απαρτία και ότι από τα είκοσι 

εννέα (29) νόμιμα μέλη του  Δημοτικού Συμβουλίου  παρέστησαν  και συμμετείχαν  οι εξής : 

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                                                                                                      

1.- ΑΛΑΊΣΚΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ                                                         13.-  ΚΟΚΛΙΩΤΗ ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ  
2.- ΣΠΕΡΝΟΒΑΣΙΛΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ                                                14.-  ΡΑΠΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 
3.- ΚΟΓΙΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ                                                                 15.-  ΘΕΟΔΩΡΑΚΟΠΟΥΛΟΥ-ΜΠΟΓΡΗ ΒΑΣ.     
4.- ΚΑΠΑΡΑΛΙΩΤΗΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ                                           16.-  ΧΡΥΣΟΧΟΟΥ  ΘΕΟΔΩΡΟΣ    
5.- ΝΑΝΝΟΣ ΣΩΤΗΡΙΟΣ                                                                17.-  ΣΚΙΑΘΙΤΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
6.- ΚΑΛΙΟΤΣΟΥ ΚΑΝΑΡΗ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ                                       18.-  ΔΕΡΤΟΥΖΟΣ  ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ 
7.- ΛΕΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ                                                         19.-  ΑΓΑΠΙΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 
8.- ΑΛΑΊΣΚΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ                                                            20.-  ΦΟΥΡΙΚΗ – ΜΑΡΟΥΔΗ ΑΓΓΕΛΙΚΗ 
9.-  ΣΚΙΑΘΙΤΗΣ ΜΙΧΑΗΛ                                                                21.-  ΑΡΑΒΑΝΗ ΥΒΟΝΗ -ΠΕΡΣΕΦΟΝΗ                 
10.-ΓΚΙΝΗΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ                                                                22.-  ΠΑΠΑΕΛΕΥΘΕΡΙΟΥ ΜΑΡΙΑ     
11.- ΑΡΣΕΝΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ                                                            23.-   ΖΑΛΜΑΣ ΣΤΑΥΡΟΣ   
12.- ΑΓΑΠΙΟΥ –ΦΑΡΜΑΚΟΡΗ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ                              24.-   ΜΙΧΑΛΑΡΟΥ ΖΑΛΙΑΡΗ ΣΟΝΙΑ                                                                                                                    
 

  ΑΠΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ                                                                 
1.- ΔΙΟΛΕΤΗΣ ΠΑΝΤΕΛΕΗΜΩΝ                                             4.- ΠΑΠΑΣΑΒΒΑΣ ΗΛΙΑΣ                                                               
2.- ΖΑΝΝΗΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ                                                                  5.- ΒΑΚΑΛΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 
3.- ΚΑΡΝΕΣΗ ΛΑΛΟΥΣΗ ΣΟΦΙΑ                                                    
 

Ο Δήμαρχος Σαλαμίνας κ. Παναγόπουλος Γεώργιος, είχε προσκληθεί νομίμως και παρίστατο στη 
Συνεδρίαση. 
Παρίστατο ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Σαλαμίνας κ. Αναστάσιος Παπανικολάου, η 
Πρόεδρος της Δ.Κ. Αιαντείου  κα Παυλίδη – Φυτιλά  Παναγιώτα και η Πρόεδρος της Δ.Κ. Αμπελακίων 
και Μαγιάτη Σταυρούλα                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        
Κατά την διάρκεια της συζήτησης του παρακάτω θέματος προσήλθαν οι  Δ.Σ. κ.κ. Παπασάββας Ηλίας 
και Βακάλης  Αντώνιος  ενώ αποχώρησε οΔ.Σ. κ. Αλαϊσκας Βασίλειος.  

ΟΜΟΦΩΝΑ  το Σώμα  αποφάσισε  την αλλαγή σειράς συζήτησης  των θεμάτων. 
 

Αριθμός Απόφασης     3/2025   
1ο Ημερήσιας Διάταξης Θέμα : 
Συζήτηση του θέματος  που αφορά   την εγκληματικότητα  στην Σαλαμίνα, κατόπιν 

αιτήματος  των δημοτών. 
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            Αρχίζει η ΤΑΚΤΙΚΗ Συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου και o Πρόεδρος  

εισηγείται το θέμα που περιλαμβάνεται στην ημερήσια διάταξη και αφορά : Συζήτηση του 

θέματος  που αφορά   την εγκληματικότητα  στην Σαλαμίνα, κατόπιν αιτήματος  των 

δημοτών. 

Στη συνέχεια κατέθεσε  στο Σώμα την υπ΄αριθμ. πρωτ. 541/2025 επιστολή των κατοίκων 

Βασιλικών Σαλαμίνας με τις επισυναπτόμενες 815 υπογραφές και την υπ΄αριθμ. 553/2025 

επιστολή του συλλόγου «Εξωραϊστική Πανσαλαμινία ΄Ενωση Συλλόγων» τα οποία έχουν 

ως εξής :  

Επιστολή κατοίκων περιοχής Βασιλικών Σαλαμίνας.  

 Αξιότιμοι κυρίες και κύριοι,  
           Με την παρούσα επιστολή ερχόμαστε για να αναδείξουμε για πολλοστή φορά το 
τεράστιο πρόβλημα και την αγανάκτηση των κάτοικων που υπάρχει στο νησί της Σαλαμίνας 
με τη φυλή των ΡΟΜΑ κυρίως στην περιοχή των «Βασιλικών» με την ελλιπή αστυνόμευση . 
Τις τελευταίες εβδομάδες έχει πάρει ΠΟΛΥ ΜΕΓΑΛΕΣ ΔΙΑΣΤΑΣΕΙΣ το φαινόμενο των 
διαρρήξεων και ληστειών στις οικίες (μόνιμες ή εξοχικές) της περιοχής, τις ρευματοκλοπές, 
παράνομες αυτοσχέδιες κόντρες με αυτοκίνητα, λιθοβολισμού και κλοτσιές αδέσποτων ζώων 
και άλλα. Καθημερινά καταγράφονται περιστατικά κλοπών, με τους δράστες / ΡΟΜΑ να μη 
διστάζουν πλέον να εισβάλουν στα σπίτια ακόμα και με την παρουσία των ενοίκων. Επίσης, 
περιστατικά όπως να ξαπλώνουν παιδιά ρομά σε κεντρικούς δρόμους ώστε να μην μπορούν 
να περάσουν αυτοκίνητα να σταματάνε και να χτυπούν τους οδηγούς για να κλέψουν 
(΄μεταφορά οδηγού με ΕΚΑΒ από πολύ σοβαρά χτυπήματα που δέχτηκε από Ρομα), να μην 
μπορούμε να κυκλοφορήσουμε στους δρόμους με τα παιδιά μας υπο τον φόβο των ρομά ούτε 
στις αυλές δεν αφήνουμε τα παιδιά χωρίς επίβλεψη !!! Έχουν εισβάλει σε κατοικίες παράνομα 
και έχουν εγκατασταθεί χωρίς να μπορούμε να τους πλησιάσουμε καθώς βρίζουν και πετάνε 
πέτρες. Τίθεται ΣΟΒΑΡΟ ΘΕΜΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΣΦΑΛΕΙΑ ΖΩΗΣ των κατοίκων, ενώ κανείς δεν 
μπορεί ν’ αποκλείσει και το ενδεχόμενο κάποιος από τους εξοργισμένους κατοίκους να ΠΑΡΕΙ 
ΤΟ ΝΟΜΟ ΣΤΑ ΧΕΡΙΑ ΤΟΥ.  
Παρά τις επανειλημμένες οχλήσεις μας προς το Αστυνομικό Τμήμα Σαλαμίνας και τις 
καταγγελίες μας , η απάντηση που λαμβάνουμε είναι πάντα η ίδια: «Δεν επαρκεί το έμψυχο 
δυναμικό των αστυνομικών για να καλύψει τις ανάγκες του νησιού».  
Αναμένουμε τις ΑΜΕΣΕΣ ΕΝΕΡΓΙΕΣ ΣΑΣ και συνάντηση των αρμοδίων με τους κάτοικους της 
περιοχής !!!!  
Επίσης σας καλούμε όπως πάρετε ΑΜΕΣΑ μέτρα ενίσχυσης του Αστυνομικού Τμήματος 
Σαλαμίνας, με την απαραίτητη ενδυνάμωσή του με ικανά στελέχη της Αστυνομικής Δύναμης, 
αλλά και τη μεγαλύτερη παρουσία της ομάδας «ΔΙΑΣ», που θα περιπολεί σε τακτά χρονικά 
διαστήματα.  
Οι κάτοικοι των «Βασιλικών» νιώθουμε παραμελημένοι από τις αρχές, φοβόμαστε να 
κυκλοφορήσουμε ή να αφήσουμε τα σπίτια μας έστω και για λίγο καθώς παρακολουθούνται 
από ΡΟΜΑ. Είμαστε απροστάτευτοι κι είμαστε έτοιμοι να κλιμακώσουμε τις κινητοποιήσεις 
μας με το κάλεσμα όλων των Μ.Μ.Ε. για την ανάδειξη του ΣΟΒΑΡΟΤΑΤΟΥ ΠΡΟΒΛΗΜΑΤΟΣ 
ΜΑΣ.  
Παρακαλούμε θερμά όπως συμπεριληφθεί το θέμα μας στην ημερήσια διάταξη του επόμενου 
Δημοτικού Συμβουλίου προκειμένου να συζητηθεί και να ληφθεί απόφαση.  
Οι κατοίκων Βασιλικών Σαλαμίνας  
Επισυνάπτονται υπογραφές κατοίκων Βασιλικών Σαλαμίνας. 

Επιστολή «Εξωραϊστική Πανσαλαμινία ΄Ενωση Συλλόγων» :  

Αγαπητέ Πρόεδρε 

Η εγκληματικότητα στο νησί έχει πάρει τεράστιες διαστάσεις. 

Δεν υπάρχει περιοχή εντός και εκτός κέντρου που να μην έχει γίνει στόχος κλοπής. 
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Η πραγματική επίσης εικόνα του ΑΤ Σαλαμίνας με τη διαθέσιμη δύναμη που έχει δεν μπορεί 

να προσφέρει καμία ασφάλεια στο νησί.  

Επίσης η παραβατικότητα της συγκεκριμένης κοινωνικής ομάδας έχει ξεπεράσει κάθε όριο. 

Πολλές οι καταγγελίες για παράνομη εγκατάσταση σε παλαιές κατοικίες στα Βασιλικά ………. 

Κλοπές, χρήση ουσιών κακοποίηση ζώων, επικίνδυνη οδήγηση πάνω στη λεωφόρο 

Βασιλικών…… θέματα γενικά που αφορούν την υγιεινή και τόσα άλλα. 

Οι σύλλογοι της περιοχής οι πολύ αγανακτισμένοι κάτοικοι, και με την ομόφωνη απόφαση της 

“Επανένωσης”. 

Ζητούμε να έρθει το θέμα ως επείγον στο αμέσως επόμενο δημοτικό συμβούλιο προς εύρεση 

πραγματικών λύσεων, διότι οι μεμονωμένες ενέργειες προς χάριν εντυπώσεων δεν είναι τόσο 

σοβαρό θέμα…….   καθημερινά το πρόβλημα διογκώνεται. 

 

Στη συνέχεια ο λόγος δόθηκε στην κα Τάνια Βορρεάκου ως εκπρόσωπος των κατοίκων της 

περιοχής Βασιλικών Σαλαμίνας και στον Πρόεδρο του Συλλόγου «Εξωραϊστική Πανσαλαμινία 

΄Ενωση Συλλόγων» ώστε να αναδείξουνε το τεράστιο πρόβλημα και την αγανάκτηση των 

κατοίκων για το συγκεκριμένο θέμα.  

Στη συνέχεια κάτοικοι του νησιού πήραν τον λόγο και  περιέγραψαν διάφορα περιστατικά 

κλοπών και άλλων δράσεων των Ρομά σε όλο το νησί,  ώστε να αναδείξουν το τεράστιο 

πρόβλημα που υπάρχει στο νησί μας με την φυλή των Ρομά και κυρίως στα Βασιλικά 

Σαλαμίνας.  

Κατόπιν των ανωτέρω τοποθετήθηκε ο Δήμαρχος ο οποίος δηλώνει ότι είναι κοινά παραδεκτό 

το προβλήματα  της διαχείρισης  των Ρομά στην Σαλαμίνα και  ανέφερε ότι από τον Δήμο μας,  

πρέπει να γίνει πίεση στο Αρμόδιο Υπουργείο με συνεργασία των συλλόγων του νησιού μας,  

και των Βουλευτών για ενίσχυση της αστυνόμευσης που είναι και η μόνη λύση στο πρόβλημά 

μας. 

Στη συνέχεια  πρότεινε να γίνει άμεσα σύσκεψη στο Δημαρχείο (την επόμενη εβδομάδα) με 

τους αρμόδιους φορείς, με εκπρόσωπο του Υπουργείου Προστασίας του Πολίτη, στελέχη της 

Ελληνικής Αστυνομίας, με  επικεφαλής  των παρατάξεων της μειοψηφίας και με εκπροσώπους 

των κατοίκων του νησιού και συγκεκριμένα της περιοχής των Βασιλικών Σαλαμίνας.  

Τοποθετήθηκε επί του θέματος  η επικεφαλής της μείζονος μειοψηφίας κα 

Θεοδωρακοπούλου-Μπόγρη Βασιλική και πρότεινε : α) ΄Ιδρυση Δημοτικής Αστυνομίας 

στον Δήμο μας και Σεκιούριτι (security) της γειτονιάς, β) ΄Αμεσα επίσκεψη στον Υπουργό 

Προστασίας του Πολίτη  κ. Χρυσοχοϊδη Μιχάλη  με τον Δήμαρχο, την  Δ.Σ. (επικεφαλής 

μείζονος μειοψηφίας)  κα Παπαελευθερίου Μαρία και με εκπρόσωπο των κατοίκων του νησιού 

μας. 

Στη συνέχεια τοποθετήθηκε επί του θέματος ο Δ.Σ. κ. Δερτούζος Εμμανουήλ, ο οποίος 

προτείνει το Κλείσιμο του Δημαρχείου ως ένδειξη διαμαρτυρίας, και στο διάστημα αυτό να 

κληθεί ΄Εκτακτο Δημοτικό Συμβούλιο με βουλευτές, περιφερειάρχη και αντιπεριφερειάρχη  και 

ταυτόχρονα αντιπροσωπεία του Δήμου να επισκεφθούμε τον αρμόδιο υπουργό.  

Ακολουθεί διαλογική συζήτηση που με λεπτομέρεια αναφέρεται στο απομαγνητοφωνημένο 

πρακτικό της Συνεδρίασης και το Δημοτικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη του, τις 

τοποθετήσεις των Δημοτικών Συμβούλων, των κατοίκων του νησιού μας, τις ανωτέρω 

προτάσεις  και τις ισχύουσες διατάξεις, 
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                                                 ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

Με ψήφους 15 υπέρ, της πρότασης του Δημάρχου 

΄Αμεσα σύσκεψη στο Δημαρχείο (την επόμενη εβδομάδα) με τους αρμόδιους φορείς,  με 

εκπρόσωπο του Υπουργείου Προστασίας του Πολίτη, στελέχη της Ελληνικής 

Αστυνομίας, με  επικεφαλής  των παρατάξεων της μειοψηφίας και με εκπροσώπους των 

κατοίκων του νησιού και συγκεκριμένα της περιοχής των Βασιλικών Σαλαμίνας για την 

γρήγορη επίλυση του θέματος.  

Η Δ.Σ. κα Θεοδωρακοπούλου-Μπόγρη Βασιλική τάχθηκε υπέρ της πρότασής της καθώς επίσης 
και οι Δ.Σ. κ.κ. Μιχάλαρου-Ζάλιαρη Σόνια, Σκιαθίτης Ιωάννης, Κοκλιώτη Σταυρούλα, 
Χρυσοχόου Θεόδωρος, Ραπτόπουλος Στυλιανός, Φουρίκη-Μαρούδη Αγγελική και Αραβανή 
Υβόνη-Περσεφόνη. 

Ο Δ.Σ. κ. Δερτούζος Εμμανουήλ τάχθηκε υπέρ της πρότασής του, ενώ ο Δ.Σ. κ. Αγαπίου 
Νικόλαος δήλωσε παρών.   

      Έτσι συντάχθηκε το παρόν πρακτικό και υπογράφθηκε από τον Πρόεδρο του Δ.Σ. 

                                                                                       Α κ ρ ι β έ ς   Α ν τ ί γ ρ α φ ο 

                                                                                           Σαλαμίνα  03-02-2025  

                                                                        Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

 

                                                                                 ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ  ΚΑΠΑΡΑΛΙΩΤΗΣ 
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